

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/626

24 April 1957

Limited Distribution

Original: French

EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY

Official Transmission to GATT

The following communication, dated 18 April 1957, has been received by the Executive Secretary from Baron J.C. Snoy et d'Oppuers, Chairman of the Interim Committee for the Common Market and Euratom:

"In the name of the signatory governments, I have the honour to transmit to you herewith for the other contracting parties to the General Agreement on Tariffs and Trade, the Treaty establishing the European Economic Community signed in Rome on 25 March 1957.

I also attach the Treaty establishing the European Atomic Energy Community signed in Rome on the same date."

COMMUNAUTE ECONOMIQUE EUROPEENNE

Envoi officiel au GATT du texte des Traités

Le baron J.C. Snoy et d'Oppuers, Président du Comité intérimaire pour le Marché commun et l'Euratom, a fait parvenir au ~~Secrétaire exécutif~~ la lettre de transmission suivante, en date du 18 avril 1957:

"Au nom des gouvernements signataires, j'ai l'honneur de vous transmettre sous ce pli, à l'intention des autres parties contractantes à l'Accord général sur les Tarifs douaniers et le Commerce, le Traité instituant la Communauté économique européenne signé à Rome le 25 mars 1957.

J'y joins le Traité instituant la Communauté européenne de l'Energie atomique signé à Rome à la même date."

